
Kring Klinisch Audiologen van de Nederlandse Vereniging  

Jaarverslag 2007 

Bestuursleden: 
Op 31 december 2007 bestond het bestuur uit de volgende leden: 
-Donné Pans, voorzitter 
-Tim Prinzen, secretaris/penningmeester 
-Pim van Dijk, tevens lid van het Consilium 
-Paulien de Jager, tevens lid van de commissie kwaliteit. Zij zal in 2008 stoppen met haar 
werk in het bestuur en genoemde commissie. 
-Hiske Helleman, zij volgde Yvonne Simis als vertegenwoordiger van de audiologen-in-
opleiding 

Vergaderdata: 
Het bestuur vergaderde op15 maart, 25 juni en 3 december 2007 
Tijdens de Doorwerth conferentie is op 20 april een huishoudelijke vergadering gehouden met 
de aanwezige klinisch fysici-audiologen. 

Belangrijkste activiteiten 
1. de doelstellingen van KKAU zijn geherformuleerd en opnieuw vastgesteld. 
2. Het proces van besluitvorming binnen KKAU is vastgesteld. 
3. Er is een lijst opgesteld met audiologen en hun functies in allerlei verenigingen en 

commissies. 
4. De verdeling van de opleidingsplaatsen voor klinisch fysici, en in het bijzonder van 

audiologen, is steeds aan de orde geweest. Leden van het KKAU bestuur hebben de beide 
bijzondere ledenvergaderingen van de NVKF bijgewoond. In de decembervergadering is 
besloten een nieuwe behoefteraming op te stellen voor klinisch fysici-audiologen en dit in 
september 2008 (lustrumbijeenkomst) aan de leden voor te leggen. De komst van bachelor 
audiologen zal hierin meegenomen moeten worden. 

5. Een commissie van drie audiologen heeft een gesprek gehad met twee videologen over de 
opleiding. Op basis van hun advies heeft het bestuur een voorkeur uitgesproken voor een 
vorm van samenwerking. De haalbaarheid hiervan zal nog met de Toetsingscommissie 
besproken worden. 

6. Er is behoefte aan een mailinglijst voor klinisch fysici-audiologen voor het uitwisselen 
van beroepsaangelegenheden. De FENAC mailinglijst is hiervoor niet geschikt. Aan het 
secretariaat van de NVKF zal gevraagd worden zo’n lijst aan te maken. 

Plannen voor 2008  
1. overleg met het bestuur van de NVKF over de positie van de audiologen binnen de 

vereniging, de verdeling van de opleidingsplaatsen, afstemming tussen KKAU en NVKF. 
2. Opstellen van een nieuwe behoefteraming voor klinisch fysici-audiologen. 
3. Voorbereiding nieuwe audiologenconferentie in 2009. 



Financieel 
Inkomsten:  
Rente Plusrekening       7,77 

Uitgaven: 
Nagekomen declaratie Vught conferentie (2006):   336,60 
Onkosten t.b.v. Doorwerth conferentie (2007):    260,94 

Saldi 01-01-2007 31-12-2007

Postbankrekening 3183,11    85,52

Plusrekening 0 2507,77
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